
Rada Miejska w Młynarach 

 

Protokół nr XXIV/2020 

XXIV Sesja w dniu 30 września 2020  

Obrady rozpoczęto 30 września 2020 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:55 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Beata Kmito 

7. Jarosław Kopyciński 

8. Justyna Korybska 

9. Agnieszka Kościelska 

10. Anna Maciuszonek 

11. Katarzyna Mała 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

 Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary  

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary  

3. Lilla Kiljańska – Skarbnik Miasta i Gminy Młynary  

4. Katarzyna Rynkowska – Pracownik Urzędu Miasta i Gminy 

5. Karolina Przygoda – Radca Prawny 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 Obrady XXIV Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych.  

W obecnym momencie na obradach Sesji obecnych było 14 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował Radnych, że zgodnie z ustawą o dostępności cyfrowej 

stron internetowych i aplikacji mobilnych podmiotów publicznych z dnia 4 kwietnia 2019 r. na 

nagraniach Sesji Rady Miejskiej od 23 września 2020 r. muszą być umieszczane napisy                            

z wypowiedzi. 



Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

24.06.2020 r. oraz protokołu z XXIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach                   

z dnia 19.08.2020 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 24.06.2020 

r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

19.08.2020 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z okresu międzysesyjnego od 25 czerwca 2020 r. do dnia 

30 września 2020 r. 

Pani Maria Słomska zapytała czy droga Sąpy-Warszewo jest drogą nieprzejezdną, że 

rozpoczynamy tak drogą inwestycję. Zaproponowała, żeby wykonać drogę przez miejscowość Sąpy 

a odcinek Sąpy-Warszewo odłożyć na późniejsze wykonanie. Powiedziała także, że ten odcinek 

stanowi dojazd do pól i droga asfaltowa nie jest tam niezbędna. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że droga przez Sąpy będzie kompleksowo robiona w następnym 

roku. Dodała także, że partycypujemy w każdych projektach dróg powiatowych                                                

i wojewódzkich więc środki z funduszu dróg samorządowych warto przeznaczać na drogi 

gminne. Zaplanowano co roku zlecać wykonanie dokumentacji projektowej jednej drogi aby 



umożliwiło to coroczne składanie wniosków o dofinansowanie do realizacji tych dróg 

gminnych. 

Pani Maria Słomska zapytała o procentowy wkład gminy do otrzymanego dofinansowania. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że nie są znane proporcję ponieważ będzie to dopiero 

przedmiotem oceny. Decyzję ostateczną w sprawie przyznania dofinansowania podejmuje 

Prezes Rady Ministrów. Poinformowała również, że priorytetowym projektem do realizacji jest 

modernizacja oczyszczalni ścieków w Młynarach. 

Pan Karol Jóźwiak poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisja Rewizyjna poruszyła 

poważnie temat dróg ze względu na ich kontrole, której celem było stworzenie planu 

modernizacji/budowy/naprawy dróg gminnych. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał o dalsze czyszczenie rzeki w miejscowości Młynarskiej 

Woli. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że dalszy odcinek rzeki został zgłoszony jako priorytetowy. 

Opowiedziała także o rozgarnięciu ziemi przy cmentarzu celem utworzenia miejsc 

parkingowych przed Wszystkimi Świętymi. 

Pani Maria Słomska zapytała czy na tym terenie będzie znajdować się beton. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że teren został oczyszczony z betonu. 

Pani Maria Słomska powiedziała, że to dobra decyzja, żeby nie był to teren utwardzany 

betonem ze względu na ewentualne miejsce na pochówki. 

Pani Burmistrz powtórzyła, że teren został w całości oczyszczony. Powiedziała także, że ziemia 

w tym miejscu jest mało atrakcyjna pod cmentarz lecz po zmianie planu zagospodarowania 

przestrzennego i studium na pewno temat pozyskania tej działki od kowru zostanie wznowiony. 

5. Interpelacje i zapytania radnych 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o działania dotyczące zniszczonego przystanku w Nowym 

Monasterzysku. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że zostało przyznane odszkodowanie za tą szkodę i gdy wpłyną 

środki z ubezpieczenia to będzie ta wiata przystankowa naprawiana. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o termin naprawy. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że nie jest w stanie podać konkretnej daty gdyż nie wiadomo 

kiedy wpłyną środku z odszkodowania. Powiedziała także, że postara się naprawić wiatę 

najszybciej jak to będzie możliwe. 

6. Wnioski sołtysów. 

 
Nie wpłynął żaden wniosek od sołtysów z terenu Gminy Młynary. 



7. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020 – 2035 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz uchwały w sprawie zmiany budżetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020 – 2035.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2020 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2020 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 



Głosowano w sprawie: 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

d) zmiany Uchwały Nr XIX/126/2020 Rady Miejskiej w Młynarach w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego na wykonanie 

dokumentacji projektowej 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr XIX/126/2020 Rady Miejskiej w Młynarach w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego na wykonanie 

dokumentacji projektowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

e) ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówce 

oświatowej prowadzonych przez Gminę i Miasto Młynary 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Sekretarz o omówienie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówce 

oświatowej prowadzonych przez Gminę i Miasto Młynary.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację 

powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację 

powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

g) określania zasad wydzierżawiania oraz wynajmowania nieruchomości stanowiący gminny 

zasób nieruchomości na czas dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

określania zasad wydzierżawiania oraz wynajmowania nieruchomości stanowiący gminny 

zasób nieruchomości na czas dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

h) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Młynary                         

a Gminą Milejewo w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańca miejscowości 

Majewo, Gmina Milejewo 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Młynary a 

Gminą Milejewo w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkańca miejscowości 

Majewo, Gmina Milejewo.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

i) określenia średniej ceny jednostki paliwa 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

określenia średniej ceny jednostki paliwa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 



NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

j) zmiany uchwały nr VII/36/2019 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 27 marca 2019 r.,                        

w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości od osób fizycznych w drodze 

inkasa, ustalenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr VII/36/2019 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 27 marca 2019 r., w 

sprawie poboru podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości od osób fizycznych w drodze 

inkasa, ustalenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga 

Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Katarzyna Mała 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

k) zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

PRZECIW (1) 

Jadwiga Orłowska 



NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

l) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej na terenie miasta i gminy Młynary 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej na terenie miasta i gminy Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

m) rozpatrzenia skargi na niedostosowanie oficjalnego serwisu internetowego Gminy Młynary 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył wniosek o zmianę tytułu uchwały na: 

Uchwała w sprawie uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi i przekazania 

skargi zgodnie z właściwością. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytała opinie w sprawie ww. skargi. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał czego dokładnie dotyczyła ta skarga. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że dotyczyła ona niedostosowania stron internetowych gminy 

Młynary do krajowych ram interoperacyjności. Powiedziała także, że wszystkie te wymagania 

zostaną spełnione w momencie realizacji projektu, na który otrzymaliśmy dofinansowanie tj. 

e-usługi. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał czy skargę składał podmiot zainteresowany wykonaniem tej 

usługi. 

Pani Burmistrz odpowiedziała twierdząco. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany tytułu uchwały  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

Głosowano w sprawie: 

uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi i przekazania skargi zgodnie z 

właściwością.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

o) odwołania Skarbnika Gminy 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

odwołania Skarbnika Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

Przewodniczący Rady Miejskiej razem z Panią Burmistrz podziękowali Pani Lilli Kiljańskiej 

za wieloletnią pracę jako Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy w Młynarach oraz złożyli 

najserdeczniejsze życzenia. 

p) powołania Skarbnika Gminy 



Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Katarzynę Rynkowską o przedstawienie swojej 

kandydatury. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Lillę Kiljańską o opinię dotyczącą kandydatury 

na nowego Skarbnika. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał czy decyzja Pani Katarzyny Rynkowskiej jest stanowcza aby 

objąć tak ważne stanowisko w gminie. 

Pani Katarzyna Rynkowska odpowiedziała, że jest zdecydowana spróbować. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie w sprawie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej razem z Panią Burmistrz złożyli Pani Katarzynie Rynkowskiej 

gratulacje oraz słowa wsparcia. 

Głosowano w sprawie: 

powołania Skarbnika Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że odpowiedzi na pytania zostały udzielone 

na bieżąco. 

 

9. Sprawy różne. 

Pani Maria Słomska złożyła wniosek o naprawę kilku ławek, które uległy zniszczeniu na terenie 

miasta, naprawę zniszczonych zabawek na placu zabaw w parku „Majowy Gaj” oraz 

oczyszczenie stawu ze względu na aktywność bobrów, które nanoszą tam różny materiał. 

Pani Burmistrz poinformowała, że zniszczone rzeczy będą naprawiane oraz, że będą odbywały 

się rozmowy z Wodami Polskimi aby odłowić bobry, żeby skutecznie pozbyć się szkodów 

spowodowanych ich działaniami.  

Pan Tadeusz Wandrowski zaapelował do mieszkańców o pomoc w zbiórce pieniędzy zbieranej 

przez klub wolontariatu na rzecz pojemnika na nakrętki. 



Pani Burmistrz przyłączyła się do apelu Pana Tadeusza Wandrowskiego oraz poinformowała, 

że na terenie Młynar pojawią się 2 pojemniki z korkami. Pierwszy zakupiony z inicjatywy klubu 

wolontariatu stanie przy szkole oraz 2 zasponsorowany przez Spomlek koło Lewiatana. 

Pani Anna Maciuszonek poinformowała o rozpoczęciu Powszechnego Spisu Rolnego oraz                      

o stanowisku Rachmistrza pełniącego przez nią. Powiedziała, że rozpoczyna pracę od                                

1 października do końca listopada oraz, że na dzień dzisiejszy spis będzie prowadzony drogą 

telefoniczną. Poprosiła także mieszkańców o współpracę, wyrozumiałość i cierpliwość ze 

względu na długi czas spisu jednego rolnika. 

Pani Burmistrz powiedziała, że przychyla się do prośby Pani Anny Maciuszonek oraz także 

prosi o cierpliwość mieszkańców. 

Pani Burmistrz poinformowała także, że ze względu na ostatni incydent rowerowy, 

uświadomiła sobie o braku zastępcy na swoje stanowisko więc wkrótce nastąpi zmiana 

organizacyjna polegająca na zatrudnieniu w ¼ etatu Pani Anny Kołodziej-Rabiczko na 

stanowisko Zastępcy Burmistrza a w ¾ etatu pozostanie na stanowisku Sekretarza.  

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył podziękowania w imieniu rolników Panu Jarosławowi 

Kopycińskiemu, Radnemu Rady Miejskiej w Młynarach oraz Radny Warmińsko-Mazurskiej 

Izby Rolniczej, który w dniu dzisiejszym jest nieobecny ponieważ reprezentuję rolników na 

strajku w Warszawie. 

10. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XXIV Sesji Rady Miejskiej w Młynarach. 

 

Przewodniczący  

  Rady Miejskiej w Młynarach 

         /-/ Karol Jóźwiak 

 

Przygotował(a): Sylwia Kaczyńska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


